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ZAPISNIK

s prve sjednice novoizabranog Predsjedni5tva JUpp-a, odrZane
8. llpnja 1984. u Rljeci u Domu Slndikata "Frano BeluloviC",
Ul.B.Kldr16a br.4, u 13,30 sati.

Prlsutni.:

1. A.Grahor predsjednik
2. v.FilipoviC - tajnik
3. V.Bor6lC ta jnik
4. V.Hla6a blagajnik
5. R.Plesnidar - potpredsjednik
6. P.Crnica
7 . I.Grabovac
8. B.fvo5evid
9. H.KaEiC

10. Z.RadoviC
11. V.Stalio
L2. E.Pa1lua
13. N.Per6i6
14 . S. Zmikid
15. V.TomaBiC

16. Z.Manola
17. M.Kaptanovid
18. Lj.Mintas-Hodak zaplsnldar

Dnevni red:

1. Dogovor o prioritetnlm zadacima
2. Razno

Predsjedntk JUPP-a, drug A.Grahor, pozdravlo je novolzab-
rane dlanove Predsjedni5tva i LzrazLo nadu da Ce Predsjedni$tvo
svojlm radom u predstojedem mandatu opravdati povjerenje Elans-
tva.

stoga je predsjednik, drug A.Grahor, predrozio da kao pri-
oritetni zadacl budu prihvaCenl: jadanje organizaclonog jedlns-
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tva JUPP-a, rad na poboljSanju informiranostl Elanstva i lnten-
zlvlranje suradnje sa Saveznlm komltetom za saobradaj I veze u

Beogradu. Bolja organizacLona povezanost i informj.ranost pos-
ttgla bt se odrlavanjem Ee5cth sjednica PredsjedniStva, na ko-
jima bl s€r uz tekuce probleme, raspravljaro i o radu strudnlh
komtsi,ja JUPP-a, blro putem izvje5taja predsjednika Komlstja
111 u obllku odrZavanja okrugllh stolova. Drug A.Grahor smatra
da se suradnju sa saveznim drZarmlm organima moZe unaprljedlti
prvenstveno angaZmanom JUPP-a na pripremi materijala za ratifl-
kaclju konvenclja za koje JUPP smatra da su vaZne t potrebne
naSoj pomorskoj prlvredl. u lme saveznog komiteta drug Grahor
je rekao da ce uEinlti sve 5to je u njegovoj mocl da takvl ob-
razloZeni prijedlozl I pripremljeni materijali prodju bez odla-
ganja kroz nadlelna skup5tinska tijela.

za rijed se javlo dr H.Kadic. on je napomenuo da se surad-
nja JUPP-a s pravnlm osobama moZe ubuduCe odvijati s.rmo kroz
zakonom propisane oblike samoupravnog udruZivanja. Ako se kao
oblik sanoupravnog udruZivanja izaberu samgupravni sporazuml,
dr H.Kadlc je lzrazio bojazan da 6e veriki broj pravnlh osoba

dosadaSnjih dlanova JUpp-a odustati od suradnje, jer je po-
stupak dono3enja samoupravnog sporazuma ne samo vrlo dugotrajan
nego i izuzetno skup s gledi5ta utro5ka vremena. Kako je za or-
ganizaclonu strukiuru JUpp-a i njegov daljnji rad ovo jedno od
krjudnih pitanja, dr H.KaElc je predrozio da se reaktivira rad
1czv. "radne grupe za razradu obrika suradnje JUpp-a s pravnim
osobama", te da dlanovl te grupe ispitaju sve mogudnosti surad-
nje 1 o tome obavljeste PredsjednL5tvo t zd koje smatra da bi se
trebalo svakako sastat,L prlje kraja 1984. godine. potrebu sjed-
nlce Predsje.cnlStva prije kraja 1984. _dr KaElc vldi 1 u tome
5to ce to bitl krajnjl rok za prlpremu materl-jata I stavova
JUPP-a za predstojecu skup5tlnu cltr-a u Lisabonu, u svibnju
1985. godlne.

Prof.B.rvosevld je podrzao prtjedrog dr H.KaEica da se
sjednlca PredsjecnlBtva odrZl koncem 1984, te je ujedno predlo-
lLo Predsjednl5tnr da donese odluku o ponudi akademlkp v.Braj-
kovl-6u za odlazak u Llsabon kao gost JUpp-a. prof .B.rvo5evld
je rekao da je on voljan,'ukolLko PredsjednlStvo prlhvatl ovaj
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prijedlog, osigurati flnancijska sredstva za put i boravak aka-
demi-ka Brajkovica u Li.sabonu, jer Fakultet u Kotoru 1 sekcija
JUPP-a zeli na taj naEin i.zrazltl akademiku Brajkovlcu svoju
posebnu zahvarnost za sav dosada5njl rad i zaraganje.

Prof .dr v.riripovi6 je rekao 'da ce borjoj informiranosti
doprinijetl i novi- nadin tlska "vljesti Lz udruzenja', koje su
1 do sada izlazire kao prilog i separat dasopisa zavoda za po-
morsko pravo tpppK. u broJu l0r LzL6i 6e u ,'vljestima Lz
UdruZenja" zaplsnik sa sastanka predsjednlBtva, odrZanog 7.
lipnja 1984r sd skup5tine, odrZane danas, t€ s prvog sastanka
novog PredsjedniStva sa svlm zakljudcima koji su na tlm skupo_
vima doneseni-.

Dr v.BorEic zatraiio je ovlastenje predsjednistva da taj_
nici u Zagrebu i Rijeci izvr5e redakcijske ispravke zapisnlka
sa skupStine, kako bi se zapisnlk mogao pravovremeno.umnoziti
i razaslati dlanstvu na uvid.

Predsjednik, drug A.Grahor, stavio je na glasanje iznese_
ne prijedloge, te kako nlje nitko bio protiv, usvojeni su sli-
jededl zakljudci:

Reaktivlrat ce se rad radne grupe za razradu oblika surad-
nje JUPP-a s pravnlm osobama, koja 6e o konkretnlm zaklju6_
cima obavijestitl ro JUpp-a, a koja ima ovla5tenje da sva-
kog od Eranova predsjednl5tva zaduzl za uspostarlri.rri" kon-
takta s nekoliko radnih organJ.zacija blv5ih dranova Jtpp-
-ai
OvlaSduje se prof.B.rvo5evld da stupl u kontakt s akademikom
Brajkovicem i prenese mu poziv predsjedn:L5tva JUpp-a da su_
djeluje na konferencijl cllr-a u Lisabonu, u svibnju 19g5,
kao gost i poEasnl predstavnlk JUpp-a. rstovremeno se ovlas_
cuje prof-B-rvo3evr1, da, ovlsno o rezultatu razgovora s
akademlkom Brajkovl_Cem, prlkupl potrebna flnancljska sreds_
tva za put I boravak ak'ademika Brajkovica u Lisabonu;
ovlaScuje se Tajnrstvo JUpp-a da izvrBi potrebne redakcljske
lspravke zaplsnl.ka sa skupStlne i predsjednlEtva JUpp-a, te

1.

2.

3.
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da umnoZj. i razaSalje pismene materijale sa Skup5tlne i
Predsjed,niStva svlm dlanovima, kao I materijale kojl budu
u radu strudnih Komisija JUPP-a;

4. SlijedeCL sastanak PredsjedniStva JUPP-a odrZat Ce se kra-
jem 1984. godine, s tlme da Ce se uz sastanak PredsjednlS-
tva organlziratl okrugli stol na jednu od strudnlh tema, a

TajniStvo je ovlaSteno, uz suglasnost Predsjednlka JUpp-a,
odluditi o organi-zlranju okrugloo stola i prlje tog vreme-
ndr ako se za to ukaZe pogodna prilika 1 potreba. Izbor te-
me za okrugli stol koji Ce se organiziratl uz sastanak
Predsjedni5tva lzvr$it Ce IO JUPP-a.

Kako se viSe nltko nlje javljao za rije6 r pE€dsjednik
JUPP-a, drug A.Grahor, zahvario je prlsutnima na sudjelovanju
u radu prve sjednlce novoizabranog PredsjedniStva I zakljudio
sastanak.

Zapisnik vodila:
Ljerka Mintas-Hodak


